
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 4. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 997
Ministeren bedes oplyse hvornår DSB forventer, at de første C-MTTA-togsæt
er opgraderet, hvad prisen forventes at blive for denne opgradering, og hvor-
når de kan ind indsættes i landsdelstrafikken og i hvilket antal.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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